
Mirjan Bevc: »Reprogram je realna in najboljša rešitev za vse.«
Alposovi lastniki pričakovano niso podprli predloga uprave, ki jih je pozivala k 68

milijonov evrov vredni dokapitalizaciji. Možnih scenarijev je zdaj sicer veliko (eden
je tudi prisilna poravnava ali celo stečaj, op. p.), najrealnejša in obenem najboljša
rešitev za vse pa je po mnenju predsednika uprave Mirjana Bevca »obnova« že danih
posojil s strani bank. Delniška družba Alpos ima za 86 milijonov evrov dolgov, celot-
na skupina Alpos pa za 145 milijonov evrov.

Plan A, pri. katerem bi morali sodelovati
lastniki, je padel v vodo. To je bilo glede na
višino potrebnega svežega kapitala pričako-
vano. »A naj poudarim, da ni šlo za >vljud-

nostno< skupščino,« pravi Mirjan Bevc. »Že
pred sklicem skupščine smo z največjimilast-
niki želeli predebatirati, kakšna je njihova
pripravljenost. Ker odgovora nismo dobili,
smo pač sklicali skupščino. Vsako nadalj-
nje odločanje bi bilo brez poznavanja raz-
mišljanja večinskega dela kapitala zelo ote-
ženo. Moram reči, da smo imeli v tem času
precej težav pri komuniciranju z lastniki,
predvsem z Arcelormittalom (ki je večin-
ski, 39-odstotni lastnik, op. p.), ki se v tem
času zelo počasi odziva.«

Na skupščini je izmed večjih lastnikov
manjkala le Kapitalska družba, mali delni-
čar, ki ima v rokah 44 glasov, pa je dokapita-
lizacijo celo potrdil.

Odgovor v bližnji
prihodnosti
Pri planu B imajo vso moč v rokah banke.

»Reprogramiranje dolgov je najbolj realna
pot. Mislim, da so upniki zainteresirani, da
se izpelje, saj je vendarle najboljša rešitev
za vse.« Prave številke o Alposovih dolgovih
so po besedah Bevca naslednje: delniška druž-
ba Alpos ima za 86 milijonov evrov dolgov,
celotna Alposova skupina pa za 145 milijo-
nov. »Družbo je finančno treba razbremeni-
ti. Treba se je tudi dogovoriti, na kakšen na-
čin zagotoviti dodatna sredstva za zagon proi-
zvodnje.« Podjetje namreč zaradi pomanj-
kanja materiala že pol leta dela s polovično
močjo ali še manj. Kljub temu plače nikoli
niso izostale. »Marsikdaj ima človek obču-

tek, da tudi to nekaterim ni prav,« komenti-
ra Bevc. »Je pa res, da izredno težko poslu-
jemo.«

Mirjan Bevc zdaj stavi na banke. Bodo te Alposu
vendarle podaljšale posojila?

Kakšno je stališče nadzornega sveta do pro-
padlega poizkusa dokapitalizacije oziroma
do novih rešitev uprave, bo znano v krat-
kem. Prav tako naj bi se v »bližnji prihodno-
sti« le končali dogovori z bankami. »Ti raz-
govori trajajo že dlje časa. V zadnjem času
so zelo intenzivni in pospešeni. Pričakujem,
da bo res v najkrajšem času znano, v katero
smer gremo naprej,« je zaključil Bevc, ki
nad podjetjem, v katerem je že 21 let, ne
namerava obupati.

ROZMARI PETEK
Foto": GrupA



�Î�U�Q�D�]�D�V�W�D�Y�D�S�U�H�G�$�O�S�R�V�R�P�Q�H�Q�D�P�L�J�X�M�H�Q�D�Q�L�Ï�G�U�X�J�H�J�D�N�R�W�Q�D�W�R���G�D�V�R�V�H�S�R�V�O�R�Y�L�O�L�R�G�V�Y�R�M�H�J�D�X�S�R�N�R�M�H�Q�F�D��


